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Møtereferat 

BU Brukerutvalget 
 

Møtetid torsdag 19. september 2024, kl. 09:00 

Møtested  Tønsberg, SiV HF, møterom CA-E1-028 

Arkivsak: 24/00164 

 

 

 

 

Deltakere  
 

  

Terje Grotle Leder 

Erik Hansen  

Lise Julie Dean  

Rut Solvei Arheim  

Anne-Britt Forbord, digital deltagelse  

Leif Larsen  

  

  

Torunn Grinvoll Pasient og brukerombud 

 

Forfall 

 

Av 8 medlemmer var 6 tilstede 

Line Mau Vegum  

Kristine Lindhøy  

 

Ellers møtte 

  

  
   

Fra administrasjonen møtte  

Øyvind Bakke Administrerende direktør sak 37/24 

Erik Nordberg Samhandlingssjef sak 40/24 

Katrine Svinterud Sekretær/referent 

  

  

  

  

 

 

 

Det var ingen merknader til innkalling eller saksliste.  
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Saker til behandling 

36/24 Godkjenning av referat fra møte 20. juni 2024 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 BU Brukerutvalget 19.09.2024 36/24 

 

 

Hensikten med saken 

Forslag til referat fra brukerutvalgets foregående møte legges fram til godkjenning. 

 

Forslag til konklusjon 

Referat fra brukerutvalgets møte 20. juni 2024 godkjennes. 

 

Møtebehandling 

 

Administrerende direktørs konklusjon ble enstemmig tiltrådt 

 

Konklusjon  

Referat fra brukerutvalgets møte 20. juni 2024 ble godkjent. 

 

 

 

37/24 Administrerende direktørs orientering 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 BU Brukerutvalget 19.09.2024 37/24 

 

Hensikten med saken 

Administrerende direktør gir i hvert møte en muntlig orientering om aktuelle saker og 

temaer, som brukerutvalget bør være kjent med. 

 

Forslag til konklusjon 

Brukerutvalget tar saken til orientering. 

 

Møtebehandling 

Administrerende direktør Øyvind Bakke orienterte om omorganisering av sentral stab og 

klinikker, prinsipper og avgrensinger og noen muligheter for samling av fagområder, 

akuttsenteret fungerer driftskonseptet etter hensikten, ventetider på gastromedisin, 

innføring av nytt radiologisk system radiologi 2.0.  

 

Administrerende direktørs konklusjon ble enstemmig tiltrådt. 

 

Konklusjon  

Brukerutvalget tok saken til orientering. 

 

 

 

38/24 Pårørende sikrer trygg behandling 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 BU Brukerutvalget 19.09.2024 38/24 
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Hensikten med saken 

Gi en orientering til Brukerutvalgets medlemmer på innhold og anbefalinger fra Ukom sin 

rapport «Pårørende sikrer trygg behandling», som ble publisert den 04. juni 2024. 

 

Råd og anbefalinger fra Brukerutvalget oversendes Pasientsikkerhetsutvalget for videre 

oppfølging av rapportens råd og anbefalinger ut i organisasjonen. 

 

Forslag til konklusjon 

1. Brukerutvalget tar rapporten til orientering. 

2. Brukerutvalget oversender sine råd og anbefalinger til Pasientsikkerhetsutvalget, for 

videre utarbeidelse av felles retningslinjer for ivaretakelse av pasienter, brukere og 

pårørende ved uønskede hendelser ved sykehuset. 

 

Møtebehandling 

Leder av brukerutvalget Terje Grotle presenterte innhold og anbefalinger fra Ukom sin 

rapport om, pårørende sikrer trygg behandling og innledet til dialog i møte. 

Dialog/innspill: medlemmene tar saken tilbake til egne organisasjoner for å 

tilbakemelding på erfaringer. Det er veldig ulike etterlevelse på SiV. Medlemmene tar opp 

tema i klinikkenes kvalitetsutvalg. Det poengteres at pårørende involvering er spesielt 

krevende innen psyk og rus feltet. 

Presentasjonen legges ved referatet.  

Administrerende direktørs konklusjon ble enstemmig tiltrådt. 

 

Konklusjon  

1. Brukerutvalget tar rapporten til orientering. 

2. Brukerutvalget oversender sine råd og anbefalinger til Pasientsikkerhetsutvalget, for 

videre utarbeidelse av felles retningslinjer for ivaretakelse av pasienter, brukere og 

pårørende ved uønskede hendelser ved sykehuset. 

 

 

 

39/24 Ung Arena+ 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 BU Brukerutvalget 19.09.2024 39/24 

 

Hensikten med saken 

Ung Arena + har vært et av satsningsområdene i Helsefellesskapet. I møtet presenteres 

prosjektet for Brukerutvalget i form av film utarbeidet i samarbeid med Helse sør-øst. 

 

Forslag til konklusjon 

Brukerutvalget tar presentasjonen av Ung Arena+ tas til orientering. 

 

Møtebehandling 

Film utarbeidet av Helse Sør-Øst ble vist.  

Administrerende direktørs konklusjon ble enstemmig tiltrådt. 

 

Konklusjon  

Brukerutvalget tok presentasjonen av Ung Arena+ tas til orientering. 
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40/24 Helsefellesskapet, forventninger og behov for samhandling i tiden 

framover 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 BU Brukerutvalget 19.09.2024 40/24 

 

Hensikten med saken 

Brukerutvalget uttrykker et ønske om økt forståelse og større involvering i 

Helsefellesskapet i Vestfold, da de ser det som en viktig arena for å fremme 

brukermedvirkning til beste for innbyggerne i regionen. De mener at aktiv deltakelse fra 

brukerne kan bidra til bedre og mer tilpassede helsetjenester. 

Samhandlingssjef Erik Nordberg vil delta i møtet og innlede til dialog, med mål om å 

skape en åpen diskusjon om hvordan brukerperspektivet kan styrkes i helsefellesskapets 

arbeid. Samhandlingssjefs deltakelse markerer et skritt mot tettere samarbeid og 

forståelse mellom fagpersonell og brukerne av helsetjenestene.  

Forslag til konklusjon 

Samhandlingssjefen tar med seg innspill fra brukerutvalget i den videre utviklingen av 

brukermedvirkning i Helsefellesskapet.  

 

Møtebehandling 

Samhandlingssjefen Erik Nordberg orienterte muntlig og gjennomgikk nettsiden 

kompetanseportalen med fokus på Helsefellesskapet. Innledet til dialog om 

Helsefellesskapet sine satsningsområder. Utvalget ønsker en oppfølingssak.   

Administrerende direktørs konklusjon ble enstemmig tiltrådt. 

 

Konklusjon  

Samhandlingssjefen tok med seg innspill fra brukerutvalget i den videre utviklingen av 

brukermedvirkning i Helsefellesskapet.  

 

 

 

41/24 Erfaringsutveksling 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 BU Brukerutvalget 19.09.2024 41/24 

 

Hensikten med saken 

Brukerutvalgets medlemmer refererer kort til administrasjon og til informasjon for øvrige 

medlemmer fra utvalget, møter, prosjekter og eventuelle seminarer de har deltatt på 

siden forrige utvalgsmøte. 

 

Forslag til konklusjon 

Saken tas til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

Administrerende direktørs konklusjon ble enstemmig tiltrådt. 

 

Konklusjon  

Saken ble tatt til orientering. 

 

 

  



 6  

42/24 Saker til kommende møter per september 2024 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 BU Brukerutvalget 19.09.2024 42/24 

 

Hensikten med saken 

Saken legges fram for å oppdatere utvalget på saker til kommende møter med mulighet 

for innspill til saker/tema utover de som står der foreløpig. 

Oppdatering av årsplanen legges fram i hvert påfølgende møte.  

 

Forslag til konklusjon 

1. Saken tas til orientering. 

2. Innspill i møte noteres: 

- 

 

Møtebehandling 

 

Administrerende direktørs konklusjon ble enstemmig tiltrådt. 

 

Konklusjon  

Saken ble tatt til orientering. 

 

 

 

43/24 Referatsaker 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 BU Brukerutvalget 19.09.2024 43/24 

 

Hensikten med saken 

Saken gir oversikt over nye, viktige dokumenter som er mottatt siden siste møte i 

brukerutvalget. 

 

Forslag til konklusjon 

Brukerutvalget tar den framlagte referatsaken til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

Administrerende direktørs konklusjon ble enstemmig tiltrådt. 

 

Konklusjon  

Brukerutvalget tok den framlagte referatsaken til orientering. 

 

 

 

44/24 Eventuelt 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 BU Brukerutvalget 19.09.2024 44/24 

 

Ingen saker ble reist under dette tema. 

. 

 

 

 

Møte ble hevet kl. 12:00. 

 


